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BJÖRKLINGE VÄGFÖRENING  PROTOKOLL 

Sammanträdesdatum  

141106 

 

Art:    Ordinarie styrelse inkl suppleanter. 

  

Plats:    Föreningslokalen vid Ramsjö backe,  

   Björklinge. 

 

Tid:    18.30 – 20.00 

 

Närvarande:    Anders Björkman    Ordinarie     

  Peter Bäckström 

      Göran Jakobsson  

            

  Bo Eriksson  Suppleant 

  Roger Larsson   

  Åke Westling    

     

          

     

§  1.  Öppnande,   Sammanträdet öppnades och alla hälsades 

dagordning.  välkomna. Föreslagen dagordning presenterades  

 och godkändes. 

 

§  2.  Val av ord-  Anders Björkman valdes till ordförande för detta     

         förande.  sammanträde. 

 

§  3.  Val av juster-  Åke Westling valdes att vara justeringsman för      

         ingsman.  detta sammanträde. 

   

§  4.  Rapport från Anders Björkman rapporterade över vad som 

         sekreteraren.      hänt och gjorts. Information har sänts ut 

fortlöpande via email.   

  

§  5.   Ekonomisk Ekonomin är fortsatt god och  utdebiteringen har förlöpt 

          rapport.             som beräknat. Dock återstår i dagsläget ca 20 st 

 medlemmar, mest beroende av olika komplikationer vad 

gäller fakturering, adresser. Asfalteringsarbetena 

 har totalt kostat ca en miljon. 
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§  6.  Fiberkabeln.  Märkligt nog har Vägföreningen, trots att den är väghållare 

  för majoriteten av vägarna i Björklinge, förbisetts och inte 

  förrän det påtalats fått kopior av kommunen beviljade 

  grävtillstånd. Entreprenörerna, kanske även kommunen,  

  har haft svårt att skilja mellan kommunal och privat mark. 

  Det finns förutsättningar för missförstånd och överträdelser. 

  Det har påtalats för projektledaren, och även kommunens 

  besiktningsman, viktigheten av snabb återfyllning, och 

  asfaltering. Tillika att man ”håller efter” speciellt rännor 

  över gator/vägar” och att varningsmaterial hålls intakt. 

 

§  7. Vinterväg- BESLUTADES att fortsätta även denna säsong med  

        hållning nuvarande entreprenörer. Sedvanlig indexuppräkning. 

 

§  8. Farthinder. Propåer från olika personer ang vägarna mellan Lv 600 och  

  Sätunavägen och olika former av hastighetsdämpande 

  åtgärder. Kravet på att 1. komma in med namnlista plus 

  förslag på åtgärder/placering plus 2. övertagande av väg- 

  hållaransvaret, såsom kontroll, in- resp utsättning osv, 

  har endast presenterats av boende vid Industrivägen. 

  Där har två ”blomlådor” placerats ut. 

 

§  9.  Övriga frågor:   Inga övriga frågor av vikt. Allmän diskussion. 

 

§ 10.  Nästa möte.       Beslutades att nästa möte skall äga rum 141217 18.30 

  i samma lokal om inget annat meddelas. Jultallrik 

  kl 19.00 för alla enl styrelseförteckning. 

                                              

§ 11.  Avslutande. Sammanträdet avslutades och ordföranden tackade för  

  visat intresse.   

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Anders Björkman                              Justeras: 

Ordf./Sekr. 

         

     Åke Westling   


